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Beste dorpsgenoten,

Zoals het een democratische partij be-
taamt, is inspraak en openheid van be-
stuur ook bij de N-VA geen holle slogan. 
Wij hielden op 8 maart onze driejaarlijkse 
bestuursverkiezing waar onze leden een 
nieuw afdelingsbestuur- en voorzitter 
hebben aangeduid. 

Ervaring, verjonging en vervrouwelij-
king zijn de ingrediënten die het bestuur 
versterken. Met deze perfecte mix stoomt 
onze partij zich klaar voor de lokale ver-
kiezingen op zondag 14 oktober 2018.

Bij deze neem ik van jullie afscheid als 
voorzitter van N-VA Buggenhout. Ik 
heb deze enthousiaste en hardwerkende 
ploeg graag voorgezeten en kan terug-
blikken op een zeer boeiende periode als 
afdelingsvoorzitter. Onze mandatarissen 
hebben sinds 2013 moeilijke en onpopu-
laire maatregelen moeten nemen, maar 
houden daarmee onze bosgemeente 

fi nancieel op het juiste spoor. Schuldaf-
bouw en behoud van de dienstverlening 
zijn verwezenlijkingen die de verande-
ring in Buggenhout zichtbaar maken. We 
mogen daar terecht fi er op zijn en ik geef 
dan ook vol vertrouwen de fakkel door 
aan Ward Vranken. Uiteraard blijf ik 
met zeer veel zin bestuurslid en een fi er 
Vlaming voor het leven.

BUGGENHOUT
N-VA Buggenhout kiest nieuw afdelingsbestuur

www.n-va.be/buggenhout
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 Van links naar rechts ziet u: Jean-Pierre Willems, Jonas De Smedt, Karen Lauwers, 
Jef Verhaegen, Steven De Backer, Ward Vranken, Dirk Mortier, Kristine De Saeger, 
Wim Mommaers, Jan Jacobs, Kevin Van Rossem, Thomas De Coster, Christa Van Damme 
en Linda Wouters.

 Uittredend voorzitter, Steven 
De Backer, neemt zijn af-
scheidscadeau in ontvangst.

Het zittende bestuur organiseerde 
een nieuwjaarsreceptie met Mathias 
Diependaele, N-VA-fractieleider in 
Vlaams Parlement. Verder toonden we 
ons hart voor Buggenhout door zoals elk 
jaar op Valentijn chocolaatjes uit te delen 
aan de winkelende Buggenhoutenaren.

Dat onze ploeg niet stil zit, bewijst ook 
de aanwezigheid van onze mensen op 
concerten, eetfestijnen, recepties en 
tentoonstellingen. Ook dit jaar namen 
we met veel enthousiasme deel aan de 
jaarlijkse vastenvoettocht ten voordele 
van derdewereldprojecten.

N-VA-bestuur zet zich in

 Een deel van de N-VA-delegatie klaar 
voor de 25 km.
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Dag Thomas. Wat was voor jou de 
reden om je te engageren binnen 
Jong N-VA?

Politieke interesse heb ik altijd al 
gehad. Het duurde echter tot mijn 
26ste tot ik mij effectief aansloot bij 
de N-VA. Met het wervend verhaal 
‘verandering voor vooruitgang’ kreeg 
ik de hoop dat de N-VA weleens 
het verschil zou kunnen maken in 
de toekomst. Je kan natuurlijk op 
de achtergrond blijven en enkel de 
nationale boodschappen steunen 
maar ik vond het logisch dat ik me 
bij de lokale N-VA-afdeling aansloot. 
Die stap is immers minder groot en 
ik heb er nog steeds geen spijt van, 
integendeel.

Wat is volgens jou de meerwaarde 
van een jongerenafdeling van de 
N-VA in Buggenhout?
“Het lijkt alsof jongeren niet 
bezig zijn met politiek, maar 
dat klopt niet. De meeste 
jongeren hebben wel degelijk 
een mening over van alles en 
nog wat.” 

Mij lijkt het daarom zinvol om 
jongeren samen te brengen die 
dezelfde politieke interesses hebben. 
Op die manier kunnen ze met elkaar 
in debat gaan en nadenken over 
allerlei thema’s. 

Eens ze binnen de groep een 

gemeenschappelijk standpunt 
bereiken, kan dat ook veel beter 
worden gecommuniceerd als groep. 

Die thema’s kunnen trouwens 
zeer lokaal zijn. Denk bijvoorbeeld 
maar aan een fuifbeleid, 
verkeersveiligheid of inspraak in de 
begroting van de gemeente.

Zou je jongeren aanraden om zich 
aan te sluiten bij Jong N-VA?
Zeer zeker! Je kan er op een zachte 
manier kennismaken met politiek. 
Je krijgt de kans om je te verdiepen 
in de onderwerpen die je zelf 
belangrijk vindt. Daarnaast worden 
er ook vormingsmomenten en 

gespreksavonden georganiseerd die 
je geheel vrijblijvend kan volgen. 
Er zijn trouwens ondertussen veel 
jongeren die bij Jong N-VA gestart 
zijn en die door de jaren heen 
uitgegroeid zijn tot zeer sterke 
persoonlijkheden. 

Vanuit de Jong N-VA Dender 
koepelafdeling zijn er jongeren 
doorgegroeid tot nationaal 
jongerenvoorzitter, voorzitters 
van N-VA-afdelingen en 
fractiemedewerkers.

Geef het juiste antwoord op de volgende prijsvraag en maak 
kans op een bon ter waarde van 50 euro bij een lokale 
handelaar.

Wat is de naam van de nieuwe wijk die er gaat komen tussen 
het kerkhof van Opstal en de Varentstraat? 

Stuur uw antwoord door via e-mail voor 15 mei 2016 
naar kevin.vanrossem@n-va.be met als onderwerp 
‘Prijsvraag’. Vermeld ook uw naam, adres en telefoonnummer.

Oplossing vorige prijs: 
De bekende Buggenhoutenaar die we zochten was Pater 
Michael Windey. Proficiat F. Van De Voorde!

Hebt u onlangs in de krant ook het gemeenterapport 
gelezen? De uitstekende scores voor cultuur en de 
ondersteuning van onze verenigingen staken er 
duidelijk bovenuit. Dit zijn de bevoegdheden waar onze 
mandatarissen al jarenlang hun schouders onderzetten. 

Verder inzetten op subsidies voor verenigingen
Het maatschappelijk belang van cultuur, sport, spel en 
bewegen is de laatste jaren enkel toegenomen. Als gemeente 
ondersteunen we al jaren een zo breed mogelijk aanbod 
met werkingssubsidies, projectsubsidies, nieuwbouw en 
verbeteringswerken. We blijven dit ook in de toekomst als 
kerntaak van het lokaal bestuur beschouwen. 

Financiële inspanningen
De respondenten geven aan dat ze niet tevreden zijn met 
de financiële situatie van onze gemeente. Met de N-VA 
stevig in het bestuur werden de belastingen echter niet 

verhoogd en wordt de schuld fors 
afgebouwd zonder te raken aan de 
dienstverlening. We betreuren dan ook 
dat onze financiële inspanningen niet 
door iedereen worden erkend. N-VA 
Buggenhout blijft ijveren voor een 
financieel gezonde gemeente.

... U sinds januari 50 euro per maand (of 600 euro per 
jaar) meer nettoloon ontvangt en dat dit bedrag nog 
zal stijgen tot meer dan 100 euro per maand (of 1 200 
euro per jaar) tegen 2019? Kijk zelf na hoeveel nettoloon 
u vanaf 2016 ontvangt via mijntaxshift.be.

... GAS-boetes geen pestmaatregelen zijn, maar 
een stappenplan om te bemiddelen bij ongepast 
gedrag. GAS-boetes uitschrijven betekent niet dat 
de gemeente inkomsten genereert, integendeel: de 
behandelingsprocedure kost de gemeente geld.

... De meerderheidspartijen (CD&V, Open Vld en 
sp.a) in de provincieraad beslist hebben om zichzelf 
opslag te geven door de zitpenningen te indexeren 
van 175 euro naar 201 euro? Bovendien duren sommige 
vergaderingen slechts een kwartier. De N-VA heeft zich 
uiteraard verzet tegen deze beslissing.

... Dat er na het succes van vorig jaar op 25 mei 2016 
een tweede jobbeurs zal plaatsvinden waarin lokale 
bedrijven en werknemers zich aan elkaar kunnen 
voorstellen? De N-VA steunt graag alle initiatieven 
die de lokale economie promoten en maakt in elk 
gemeentelijk infoblad dan ook 
plaats voor een Buggenhoutse 
ondernemer om zich voor te 
stellen. 

Het Gemeenterapport  
Primus voor cultuur

Wist u dat?

Jong N-VA Buggenhout uit de startblokken
Interview met Thomas De Coster van Jong N-VA Buggenhout

Doe mee en win!

 Jan Jacobs, 
schepen van Cultuur

Sinds dit voorjaar beschikt onze afdeling over 
een nieuwe website. U kan er terecht voor 
nieuwsberichten, partijstandpunten, informatie en 
contactgegevens van onze bestuursleden. Uiteraard 
vindt u hier ook de aankondigingen van onze 
activiteiten. Neem zeker een kijkje en laat ons weten 
wat u ervan vindt. 

U kan ons volgen op:
twitter (@NVABuggenhout) of liken op 
facebook (N-VA-Buggenhout)

Nieuwe website 
N-VA Buggenhout

www.n-va.be/buggenhoutbuggenhout@n-va.be

 Meer info: jan.jacobs@n-va.be 

 Voor meer informatie over jong N-VA 
Buggenhout kan u contact opnemen met 
thomas.decoster@n-va.be

 Iets te melden? Contacteer onze webbeheerder: 
els.cools@n-va.be

 De jonge kracht van ons afdelingsbestuur. 
(Van links naar rechts: Ward Vranken, Jonas De Smedt, Thomas De Coster, Kevin 
Van Rossem, Karen Lauwers)
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Uw provincie wordt 
slanker en goedkoper

B E V O E G D H E D E N

Uw gemeente Vlaanderen

“Deze hervorming moet de aanzet zijn om de provincie efficiënt en transparant te 
besturen. De N-VA ijvert resoluut voor een minimalistische invulling. De provincie 
moet ten dienste staan van de andere beleidsniveaus en die enkel aanvullen waar 
het effectief nodig is. We gaan resoluut in tegen versnippering en overlapping”, 
stelt fractievoorzitter Jeroen Lemaitre.

Een kans voor de provincie om zich te herprofileren, dus. Maar de deputatie 
(CD&V, Open Vld en sp.a) maakt geen fundamentele keuzes en blijft zeer 
versnipperd verder werken zonder focus op de kerntaken. Zo houdt de deputatie 
vast aan de absurde plannen om alle diensten te centraliseren in de - te grote - 
Leopoldskazerne. Het kostenplaatje van dit megalomane project bedraagt 
liefst 75 miljoen euro.

provincieraadsleden

NU

in Oost-Vlaanderen

72 -50%
nog 36 provincieraadsleden

De Vlaamse Regering, met minister van 
Binnenlands Bestuur Liesbeth Homans (N-VA), 
is volop bezig de vijf provincies in Vlaanderen 
te hervormen. Dat is een goede zaak voor iedereen. 

 In 2017 verschuiven heel wat 
 bevoegdheden van de provincie 
 naar uw gemeente en naar 
 Vlaanderen. Want die zijn veel 
 beter geplaatst om taken op het 
 vlak van welzijn, jeugd, cultuur 
 en sport uit te voeren. 

Vanaf 2018 wordt ook 
het aantal provincieraadsleden 
in elke provincie gehalveerd. 
De provincie wordt zo 
een pak goedkoper en 
dat zal u voelen. De 
provinciebelasting 
zal dalen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Liesbeth Homans

“De N-VA wil dat de provincie focust 
  op kerntaken, niet op megaprojecten.” 
   Jeroen Lemaitre, N-VA-fractievoorzitter provincieraad 

Liesbeth Homans
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